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Fatsa Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Tayfun Karataş, Fatsa Organize Sanayi Bölgesi’nin
(OSB) 2. etap çalışmasının başladığını ve kuyu sorununun çözülmesi halinde çalışmaların
devam edeceğini belirtti. 
 Başkan Karataş konu ile ilgili yaptığı açıklamada, “Ordu Büyükşehir Belediyesi Başkanı Enver
Yılmaz beye bu sorunu ilettik. Kedisi en kısa zamanda bu sorunu çözeceğini belirtti. Bizler de bu
sorun çözüldüğünde ikinci etap çalışmaları hızlanacak ve bölgemize kazandırılacaktır. Ordu’ya
gelen bir yatırımcı oradaki problem çözülemediği için yatırım yapamıyor. Bu sorunu
çözdüğümüzde yatırımcıların buraya yatırımlarını gerçekleştirecek. Sanayi bölgemizdeki parsel
alanımızın dolu olması bizim için son derece önemlidir. İkinci etap da hizmete girince burada bir
sürü kişi istihdam edilecek. Gelen yatırımcıyı teşvik etmek amacıyla çalışmalarımızı bölgemizde
sürdürüyoruz. En kısa zamanda ikinci etap çalışmalarımızı başlayacağız” dedi.
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